

# ARCHIVES

C.I.J.

Communiqué n° 60/22  
(Non officiel)

Les renseignements suivants, émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice, sont mis à la disposition de la presse :

Au cours des audiences tenues par la Cour le vendredi 16 et le samedi 17 septembre 1960 en l'affaire de la sentence arbitrale rendue par le roi d'Espagne le 23 décembre 1906 (Honduras c. Nicaragua), M. Paul De Visscher et M. Paul Guggenheim, conseils du Honduras, ont eu la parole.

La prochaine audience de la Cour aura lieu le lundi 19 septembre à 10 heures 30. M. Guggenheim terminera sa plaidoirie; M. Briggs, conseil du Gouvernement du Honduras, prendra la parole ensuite.

La Haye, le 17 septembre 1960.

---

I.C.J.

Communiqué No. 60/22  
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice is communicated to the Press:

In the course of the hearings held by the Court on Friday 16 and Saturday 17 September 1960, in the case of the Arbitral Award made by the King of Spain on 23 December 1906 (Honduras v. Nicaragua), Mr. Paul De Visscher and Mr. Paul Guggenheim, Counsel for Honduras, addressed the Court.

The next hearing will be held by the Court on Monday 19 September at 10.30 a.m. Mr. Guggenheim will conclude his speech; Mr. Briggs, Counsel for the Government of Honduras, will then be called upon to speak.

The Hague, 17 September 1960.